

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS ON LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 27/11/97. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION
OTTAWA, 27/11/97. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.
SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

26211 GLEN SEBASTIAN BURNS AND ATIF AHMAD RAFAY - v. - THE UNITED STATES OF AMERICA (Crim.)(B.C.)

CORAM: The Chief Justice and Cory and McLachlin JJ.

The application for leave to appeal is dismissed.

La demande d'autorisation d'appel est rejetée.

26220 WELLINGTON INSURANCE COMPANY / LA COMPAGNIE D'ASSURANCE WELLINGTON - v. - JOHN GRAYSON, JOAN COSTELLO-GRAYSON, S.E.E. ELECTRONIC ENGINEERING INC., AND QUANTUM MARKETING INTERNATIONAL LTD. (B.C.)

CORAM: The Chief Justice and Cory and McLachlin JJ.

The application for leave to appeal is dismissed.

La demande d'autorisation d'appel est rejetée.

26074 HENRY BULLOCK, KIM McARTHUR, VICTOR MIZZI, MARTIN PAWELEK, GEORGE PRIDDLE, LLOYD PROKOP, LAURENCE SMITH, MARK WOOD and RAYMOND YAKASOVICH v. KEY PROPERTY MANAGEMENT INC. and ANTHONY HUBERT GRAAT JR., KEY PROPERTY MANAGEMENT INC. (1986), CARFRAE ESTATES LIMITED, VENDONT LIMITED, CLARKSON, GORDON INC. and CANADIAN IMPERIAL BANK OF COMMERCE (Ont.)

CORAM: L'Heureux-Dubé, Iacobucci and Major JJ.

In view of the decisions in *The Citadel General Assurance Company et al v. Lloyds Bank of Canada* (Alta.)(25189) and *Jeffrey Lorne Gold v. Primary Developments Limited et al* (Ont.)(25064), the case is remanded to the Court of Appeal for Alberta to be decided having regard to the reasons in the said decisions, the whole without costs.

Vu les arrêts *The Citadel General Assurance Company et al v. Lloyds Bank of Canada* (Alta.)(25189) et

Jeffrey Lorne Gold v. Primary Developments Limited et al (Ont.) (25064), l'affaire est renvoyée à la Cour d'appel de l'Alberta pour qu'elle en décide, eu égard aux motifs desdits arrêts, le tout sans frais.

26016 JACQUES THÉRIAULT c. LA COMMISSION SCOLAIRE OUTAOUAIS-HULL (Qué.)

CORAM: Les juges L'Heureux-Dubé, Gonthier et Bastarache

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.

The application for leave to appeal is dismissed with costs.

26052 CAROL LATOUCHE c. RAYMOND CHABOT FAFARD GAGNON INC., RAYMOND CHABOT MARTIN PARÉ & ASSOCIÉS et BANQUE DE MONTRÉAL (Qué.)

CORAM: Les juges L'Heureux-Dubé, Gonthier et Bastarache

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.

The application for leave to appeal is dismissed with costs.

26082 VILLE DE VERDUN c. ALLSTATE DU CANADA COMPAGNIE D'ASSURANCE (Qué.)

CORAM: Les juges L'Heureux-Dubé, Gonthier et Bastarache

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.

The application for leave to appeal is dismissed with costs.

26114 JANINE LAROSE c. LA VILLE DE MASCOUCHE (Qué.)

CORAM: Les juges L'Heureux-Dubé, Gonthier et Bastarache

La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.

The application for extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs.

26115 CLAUDE DESLAURIERS c. ROCH LABELLE, ÈS QUALITÉ DE SYNDIC ET JEAN CHARLES LEGAULT, ÈS QUALITÉ DE SYNDIC-ADJOINT et LE TRIBUNAL DES PROFESSIONS DU QUÉBEC, L'HONORABLE CLAUDE POTHIER, J.C.Q. ET LE COMITÉ DE DISCIPLINE DE L'ORDRE DES ARPENTEURS-GÉOMÈTRES DU QUÉBEC (Qué.)

CORAM: Les juges L'Heureux-Dubé, Gonthier et Bastarache

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.

The application for leave to appeal is dismissed with costs.

**26010 ÉMILIEN BOUTET ET AL c. LA COMMISSION DE L'EMPLOI ET DE
L'IMMIGRATION DU CANADA et LE SOUS-PROCUREUR GÉNÉRAL DU CANADA
(Qué.)**

CORAM: Les juges L'Heureux-Dubé, Gonthier et Bastarache

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.

The application for leave to appeal is dismissed with costs.

**26183 JOHN DAVID KUNTZ v. DR. ROBERT W. McGRAW, DR. JOHN PETER KONAN, DR.
MARVIN TILE (B.C.)**

CORAM: L'Heureux-Dubé, Cory and Major JJ.

The motion for permission to file a lengthy memorandum is dismissed. The motion for stay or dismissal of the application under R. 51.1 and to bar the applicant from filing further proceedings against the respondents is granted and the application for leave to appeal is dismissed.

[TRADUCTION] La requête en autorisation de dépôt d'un long mémoire est rejetée. La requête visant à obtenir la suspension ou le rejet de la demande fondée sur la règle 51.1, et visant à empêcher le requérant de déposer d'autres procédures contre les intimés est accueillie et la demande d'autorisation d'appel est rejetée.

**25407 DR. JOHN KUNTZ v. THE COLLEGE OF PHYSICIANS AND SURGEONS OF BRITISH
COLUMBIA (B.C.)**

CORAM: L'Heureux-Dubé, Cory and Major JJ.

The application for reconsideration of the application for leave to appeal is dismissed with costs.

La demande de réexamen de la demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.

**26036/26037 BARA ACADEMY OF BUSINESS SCIENCES LIMITED and MARY L. BARA - v. - HER
MAJESTY THE QUEEN IN RIGHT OF ALBERTA and ANDREW M. (ANDY) HENDRY
(Alta.)**

CORAM: Gonthier, Major and Bastarache JJ.

The applications for rehearing are dismissed.

Les demandes de nouvelle audition sont rejetées.
